
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2006-09-12 
 
Närvarande: Benny Rosén, ordf. Maria Carling 
 Anna Andersson, rektor Helena Blackert 
 Annika Fjällström, personal Sofie Landelius 
 Helena Ejerblom  
 Helena Vävinggren  
 Camilla Svensson  
  
  
§ 1  Val av sekreterare 
 Sofie Landelius valdes till sekreterare. 
 
§ 2  Val av justerare 
 Annika Fjällström och Benny Rosén valdes till justerare. 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 

I förra minnesanteckningarna togs det upp att det är för lite med en person som 
rastvakt. Sedan höstterminens början är det nu två rastvakter. 

 
§ 4  Föräldrapunkt 
 Skolkatalog Det blir ingen skolkatalog i år men intresse finns för en 

skolkatalog tillsammans med Västra Harg och Vifolka. Rektor tar 
upp med de andra rektorerna vad de anser i frågan. Vi tar beslut i 
vår hur vi gör för hösten 2007. 

  
 Ljuståget Det traditionella ljuståget i december har en personal på skolan 

haft ansvar för. Pga att den tidigare eldsjälen inte är kvar på skolan 
så känner skolan att de gärna såg någon annan ta hand om övning 
etc. Övning sker på skoltid. Förslaget från skolan är att fråga om 
kyrkan och/eller bygdelaget är med och anordnar. Annika 
kontaktar Svante (kantor). Sofie kontaktar bygdelaget. 
  

 Magnus Det har kommit önskemål från barnen att bjuda in Magnus 
 Samuelsson Samuelsson. Helena V. har varit i kontakt med honom och 

förhoppningsvis kommer han till Normlösa skola under okt-nov. 
Helena återkommer med tid, pris etc. 

  
 Ta med saker Får barnen ta med t ex CD-spelare till skolan undrar en förälder? 
 till skolan  Skolan svarar: Barnen får ta med saker om de får det för 

föräldrarna men skolan tar inget ansvar för sakerna, dvs går något 
sönder eller försvinner så är inte skolan ansvarig utan föräldrarna. 

 
 Reflexvästar Finns det reflexvästar i förskolan? Via Trygg-Hansa kan man 

beställa gratis. Anna kollar upp detta. 
 
 Föräldramöte Det föräldramöte för skolan som har varit så samlades föräldrarna 

först gemensamt och därefter klassvis. Det framkom bland 
föräldrarna att det blir väldigt splittrat när man har barn i flera 
klasser och inte kan vara med överallt. Förslagsvis så har man 



föräldramötet samma kväll men olika tider i de olika klasserna. 
Skolan medveten om problemet och ska ta detta i beaktande inför 
nästa föräldramöte. 

   
  Förslag att fråga 5:orna om de vill fixa fika, sälja korv vid 

föräldramöte/grillkväll. 
  
 Häftet med Telefonnummer till Normlösarådets ordf. samt Normlösarådets  
 adresser o tel.nr hemside-adress (www.bypasset.se) bör stå med i det häfte som går 

ut till alla barn i Normlösa skola. Anna ser till att det kommer med. 
  
 Junis IOGT-NTOs juniorförbund visade film i matsalen under våren 

2006 och de kommer även fortsätta med det under hösten. Första 
tillfället var den 8/9 och det kom 19 barn. Alla barn från 
förskoleklass och uppåt är välkomna. Medlemskap krävs 
(80kr/termin). Normlösarådet ansvarar för att öppna, ställa 
iordning stolar, städa och stänga. Person från Junis har med 
utrustning och visar filmen. Dag, tid och vilken film som visas 
kommer läggas ut på Bypasset. 
 

Barnet sjukt Rådgör/kontaktar förskolan/skolan med skolsköterskan/BVC när 
det gäller hur agera vid olika smittsamma infektioner?  
 

 Anna svarar att enligt BVC i Mantorp och Mjölby gäller att barnet 
kan gå till förskolan vid t.ex. en ögon- eller maskinfektion. Någon 
särskild "inkubationstid" rekommenderas inte utan det är upp till 
varje förälder att avgöra om barnet orkar vara på förskolan den 
dagen. Dessa infektioner ska liknas vid en förkylning, anser BVC.  
Anna har även kollat med andra förskolor i Mantorp och enligt en 
av förskolans rektorer där har vi inget annat att följa än 
sjukvårdens rekommendationer. Anna har informerat förskolans 
personal om detta. 
 

 Sammanslagning Hur ser planerna ser ut för nästa års 6:or. Vilka kommer de 
 klass 6 slås ihop med? Vi vill inte att det ska bli som för nuvarande 6:or 

som slogs ihop med Västra Harg och som sedan kommer splittras i 
7:an och slås ihop med en annan klass. 

  Tanken var ju att blandningen skulle ske inför 6:an så man inte 
bryter klassen mellan 6:an och 7:an.  
Anna kollar hur planerna ser ut för våra 5:or. 
 

 Vaktmästare Finns det någon vaktmästare på Normlösa skola?  
Anna svarar att det är ytterst lite tid för Normlösa,  
1 förmiddag/månad. Vaktmästartiden baseras på antal barn, därav 
så lite tid. Akuta saker åtgärdas givetvis direkt. 
Anna lovar kolla över detta inför nästa budget. 

§ 5  Elevråd  
Val av ny ordf. och sekr. har skett. Den nya ordf. heter Denise Lifh och den nya sekr. 
heter Linn Blomberg. 
 



De utlovade linjerna i gympasalen har inte kommit på plats ännu. Maria L kommer bli 
påmind av sin dotter. 
 
Elevrådet vill ha en äppledag. Det är mycket tal om äpplena. 
 
Elevrådet undrar om det blir skoltröjor i år. Normlösarådet beslutar att vi hoppar över i 
år. 

 
§ 6  FÖSA 

Har inte varit något möte ännu denna termin. Alla är välkomna att deltaga på FÖSA-
mötena. Läs mer om FÖSA här:  

 http://www.mjolby.se/cgi-bin/datasidor/index.asp?sida=5381&menysida= 
  
§ 7  Personalens punkt 
  
 Rapport från barnen: 

• Förskoleklassen  
Jobbar med att få ihop gruppen, leker, pratat om sina hus 
 

• 4-5  
Har läst mycket, pratat om Vikingatiden, jobba ihop den nya gruppen 
 

• Delfinerna  
1-2-3 (Guns klass) har bestämt sitt namn: Delfinerna. Har gjort en stor delfin med 
15 små delfiner runt omkring. Rasterna och gympan är kul. Gun läser högt. 
Spännande med våra puppor. Kul med Torpavallsdagen. Högt ljud i matsalen. 
Getingar i äpplena. 
 

• Hajarna 
1-2-3 (Annikas klass) har bestämt sitt namn: Hajarna. Har delat in sig i grupper om 
3-4 barn och lärt sig om en viss haj. Ritade upp hajarna på fotbollsplanen. Läser 
mycket. Berättar om boken de läst. Rast är kul. Det går bra att jobba ihop, gör 
samma eller olika saker. Fiskarna mår bra, men för lite växter.              

 
Barnen har bara gått tre veckor så de olika grupperna har inte ännu ”jobbat ihop sig” 
men det känns ändå som om själva gruppindelningen vi gjorde inför läsåret är rätt 
berättar Annika. 
 

§ 8  Skolledningens punkt 
Nya rektorn Anna Andersson presenterar sig. Hon är 36 år och utbildad 
fritidspedagog. Har jobbat på några olika skolor i Mjölby. De senaste 11 åren har hon 
jobbat på Lundbyskolan, 6 år som fritidspedagog och de senaste 5 åren som rektor. 
Det är hennes eget val att börja som rektor på Normlösa och Veta skola. Hon ser det 
som en ny utmaning. Att ha två personalgrupper samt förskola är nytt. 
 
Ny skolchef, Lotta Gylling, tillträder i vår. Nuvarande skolchef, Ulrika Norman, är 
kvar till Lotta Gylling kommer. 

 
 Tidigare har budgeten varit per rektorsområde. Nu kommer den vara skolvis.
  



Anna vill bara ha 2 Normlösaråd per termin. Men hon kommer kalla till extramöte vid 
speciella organisationsändringar eller andra frågor som är av vikt. Även vi föräldrar 
kan kalla till extramöte om det är någon angelägen fråga som vi vill ta upp. 
 
När det gäller klasskassa så vill Anna förtydliga vad som gäller. För skolstyrda 
aktiviteter så får man max samla in 100 kr per elev o läsår, men föräldrar får givetvis 
samla in mer pengar för att göra aktiviteter med barnen på fritiden. 
Fritids ligger utanför den skolstyrda pengen på max 100 kr, dvs fritids kan samla in 
mer pengar än så. 
 
Ska skolresa ske på skoldag så ska det vara ett visst skolinnehåll i skolresan.  
En förälder meddelar att åk 5 ska samlas och diskutera/planera skolresa. Anna ber att 
de tidigt meddelar vilka planer de har för skolresan. 
 

  
§ 9  Våga vara vuxen 
 Det händer saker på skolan utanför skoltid: ruta sönderslagen, cigarettfimpar mm. 
 Alla vi vuxna – ha koll på vad som händer på skolgården utanför skoltid. 
 
§ 10  Bygdelaget 

Det har börjats gräva nedanför skolan. Information önskas. Sofie kontaktar 
bygdelaget. 

 
§ 11  Övriga frågor 

Majblommor 
Camilla beställer etc men efterlyser ny kontaktperson från skolan, då tidigare 
kontaktperson slutat. 

  
 Nästa möte blir 16/11 kl 18.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------------------      --------------------------------- ---------------------------
Sofie Landelius      Benny Rosén  Annika Fjällström 
Sekreterare       Justerare   Justerare 


